
 
 
INTRODUCTIE JAN WILLEM VOS - PENNINGMEESTER 
 
Wat doe je in het dagelijks leven/Wat is je achtergrond? 
Ik doe van alles, zolang ik maar bezig ben. Ik werk voor een verzekeraar en doe daar aan 

productontwikkeling en sales. Daarnaast ben ik raadslid voor de VVD in Epe. Ik heb altijd in de 

financiële dienstverlening gezeten, ik heb een eigen verzekeringskantoor gehad, internationaal 

zonnestroom-systemen verzekerd en bedrijven geholpen met risicobeheer. Elke dag hetzelfde werk 

hou ik geen twee dagen vol. Dat lukt me alleen thuis, want ik ben dan nog wel jong in de ogen van 

velen maar al wel bijna 12,5 jaar getrouwd (bijna 20 jaar samen) en vader van drie kinderen. 

 

Wat heb je met hockey? Hockey je zelf?  

Nee ik hockey niet, maar hou mezelf wel voor dat ik er best goed in ben, vroeger was dat in ieder 

geval wel zo. Mijn kinderen hockeyen wel en ik coach dan ook het mix F1 team. (We hebben jongens 

te kort bij de jongste jeugd!!!) Op donderdag heb ik altijd een vergadering van of in verband met de 

gemeenteraad, trainen bij de veteranen kan daardoor niet, zodoende ben ik nog geen actief 

spelende veteraan. 

 

Wat denk je persoonlijk bij te kunnen dragen aan MHC Epe de komende jaren? 

Ik wil graag de verjonging zijn, de nieuwe blik. Ik ben altijd bezig, zolang het maar met iets nieuws is. 

Ook de club kan denk ik goed een nieuwe blik gebruiken. Dat is juist ook het leuke aan dit nieuwe 

kleine bestuur, we willen graag met nieuwe ideeën de club laten groeien en bruisen. Dat kunnen we 

niet alleen. Eigenlijk ben je naast lid ook altijd nodig als vrijwilliger. We moeten het samen doen, aan 

ons als bestuur om iedereen ook zo enthousiast te krijgen, zeker met een jubileumjaar (of seizoen) 

op komst! Het wordt een leuke tijd met leuke mensen gaan we veel leuke dingen doen! 

 

Waarvan word je gelukkig? 

Vaak van kleine dingen, maar vooral als ik zie dat mijn kinderen het naar hun zin hebben en goed in 

hun vel zitten, op school en bij de hockey. 

 


